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Datum : 8 juli 2014 

   

Aan : Raadscommissie 

   

Van : Ine van Burgsteden   

   

Zaakno. :  2014-05-01462 en  2014-07-00439 

Document  :  2014.0.068.831 

Kopie aan : Baar, Bouwman, Velthorst, Paris, Lagerberg 

   

Betreft : Stand van zaken toezegging maatregelenkaart Spijkerkwartier 

 
Bij de raadsvergadering van 19 mei en 16 juni heb ik u in het kader van de situatie van bomen en riolering 
in het Spijkerkwartier toegezegd  
 

1. “Het BGB-programma en de mogelijke oplossingen kunt u mee beoordelen. Voor die tijd worden 
geen onomkeerbare besluiten genomen of handelingen verricht (kappen)”  

2. ”Zodra de maatregelenkaart met de bewoners is besproken ,de raad nog voor de zomer te 
informeren.”. 

 
Hierbij geef ik u kort de stand van zaken van deze toezeggingen aan. 
 
Op  2 juli heb ik een overleg gehad met leden van het actiecomité, de Spijkerbrigade (bewonersoverleg) 
en de werkgroep openbare ruimte. Met hen zijn principe en proces-afspraken gemaakt: 
 Er wordt zo omzichtig mogelijk gewerkt bij de vervanging van de riolering, zodat de bomen 

behouden blijven. 
 Daar waar alsnog een boom uitvalt en waar in het verleden in het Spijkerkwartier uitgevallen bomen 

in de straten nog niet zijn teruggeplaatst, worden deze in het BGB-project  herplant.  
 Vervanging van de bomen zal in deze wijk niet conform het groenplan (vervanging bij 60% uitval) 

plaats vinden, maar zodra er van uitval sprake is. 
 De riolering in de Hertogstraat/ Emmastraat, Parkstraat en Spijkerlaan/ Kastanjelaan wordt 

vervangen.  
 Vanwege het streven om de bomen te behouden, zullen de BGB-maatregelen aan stoepen en 

parkeervakken in sommige gevallen niet volgens tot nu toe gehanteerde kwaliteitsnorm kunnen 
worden aangepakt. 

 Voor de wens van de wijk om op markante plaatsen extra bomen aan te planten is vooralsnog geen 
geld beschikbaar. Zowel gemeente al wijk gaan op zoek naar financieringsmogelijkheden. 

 De bestemming van de plantsoenen aan de Boulevard Heuvelink, zal worden aangepast zodra er 
weer een herziening van het Bestemmingsplan van de wijk komt. Dit aandachtspunt wordt op de 
signaleringslijst bestemmingsplannen gezet.  

 Over de groeninrichting bij oude HBS Schoolstraat, zal de wijk contact opnemen met de 
ontwikkelaar. 

 
De procesafspraken zijn: 
 De Spijkerbrigade zal de afspraken zelf terugkoppelen aan de wijk. Samen met de werkgroep 

openbare ruimte van de wijk  zijn zij verantwoordelijk voor draagvlak in de wijk. 
 We gaan met de wijk meewerken aan een gezamenlijke bomenvisie. 
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 De bewoners zullen vroegtijdig bij de uitwerking van plannen voor de wijk worden betrokken. 
 

Op dit moment is er nog geen concrete maatregelenkaart voorhanden. Het is voor de bewoners nu 
voldoende te weten waar het riool wordt vervangen en dat dit met behoud van bomen gebeurt.  
De uiteindelijke maatregelen kaart zal in september met de bewoners worden besproken naar 
verwachting kan ik u in oktober daarover informeren. 


